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Zápis z jednání Finančního výboru 

Číslo: 3/2023 

Hodina: 18:45 – 20:00 

Datum: 02.05.2023 

Místo: Restaurace u Varhanáře 

Přítomni za FV: Martin Suchánek, MBA; Ing. Ivona Bartošová; JUDr. Lubomír Talanda; Ing. Milan Nedvěd; 
Petr Materna; Richard Nocar; Ing. Tomáš Pilc; RNDr. Ivo Šanc; Ing. Zdeněk Jirásek 

za MÚ: Ing. Lenka Dařílková  

Hosté:  

Omluveni:  

 
 
Program: 

1. Zahájení,  

2.   kontrola úkolů z minulého jednání finančního výboru, 

3.   materiály, které budou projednávány v ZM dne 09.05.2023, 

4.   ostatní. 

 

Add1 

 
Předseda FV nejprve přivítal všechny přítomné.  

 

V úvodu také předložil zápis z jednání s Ing. M. Pravdovou (vedoucí odboru cestovního ruchu, školství 

a kultury). Na minulém jednání FV bylo domluveno, že se předseda FV a RNDr. Šanc setká s Ing. M. 

Pravdovou po předchozím písemném zaslání otázek.  

 
 

Add2 

 
Úkoly z minulého jednání FV:   
 
Kromě výše uvedeného setkání s Ing. M. Pravdovou nejsou žádné další úkoly z minulého jednání FV.  

 

 
 

Add3 

 
FV byly předloženy dokumenty v elektronické podobě. Kontrola proběhla v rámci stálých 

kontrolních skupin. 

 
Členové FV se vyjádřili k následujícím materiálům uložených v SW Konsiliář:  

 

 3/12 Odkup společnosti MVE PLUS, s.r.o.:  JUDr. Talanda doplnil, že důvodová zpráva 

obsahuje dostatek informací a podstatou materiálu je otázka, zda ZM schválí záměr odkoupit 

od města Čáslavi 50 % společnost MVE PLUS s.r.o. a otevřeme jednání s městem Čáslav.  

Ing. Nedvědovi chybí ekonomická čísla k efektivnějšímu rozhodování. RNDr. Šanc oponoval 

tím, že jde o rovinu koncepční, nikoli ekonomickou.  

 

 4/4 Prodej části pozemku v k.ú. Poličany: Za FV po diskuzi materiál bez námitek. 
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 4/9 Technické služby – Rámcová smlouva – RO 15/23: Ing. Nedvěd se společně s RNDr. 

Šancem shodli, že by bylo vhodné hlídat a kontrolovat, jestli jsou poskytované finanční 

prostředky účelně vynaloženy, popř. mají-li i jiný přínos pro město.  Předseda uvedl,  

že ekonomicky je třeba se na převod dívat jako na převod v rámci holdingu. Technické služby 

mají jednatele a dozorčí radu, kteří ručí za efektivní chod společnosti. Ing. Jirásek doplnil,  

že v minulém volebním období vznikla myšlenka transformace současné společnosti Technické 

služby Kutná Hora, spol. s r.o. na jiný druh společnosti a nově zvolené zastupitelstvo by mělo 

rozhodnout o možnosti případné transformace. Předseda navázal, že v rámci pracovního 

jednání minulého zastupitelstva nezaznělo jednoznačné stanovisko a současný formát s.r.o. 

má řadu výhod. 

 

 2/2 Rekonstrukce WC ZŠ Kamenná stezka: FV navrhuje doplnit do materiálu 

položkový rozpočet akce. 

 

 30/01 Odkup pozemků v k.ú. Sedlec u KH (S-FIRMA, s.r.o.): R. Nocar soudí, že rada 

města dostatečně nevyjednává se společností S-FIRMA, s.r.o. JUDr. Talanda souhlasí 

s odkupem. Ing. Pilc zdůraznil, že pozemky jsou v průmyslové zóně a není si jistý, zda by bylo 

možné změnit druh pozemku (např. pro bydlení). Předseda komentoval vznik prodejní ceny. 

 

 1/11 Schválení Dodatku č. 8 smlouvy o provozování MHD: Za FV chybí stanovisko 

koordinátora dopravy. 
 
 
 

Add4 

 
 
Ing. Jirásek, na základě žádosti komise pro životní prostředí konzultoval možnosti vytvoření systému 

motivačních metod k třídění odpadu.  Komise by chtěla motivovat občany KH k nákupu (popř. 

pronájmu) hnědých popelnic (biologicky rozložitelný komunální odpad). Předseda FV vidí podporu 

třídění odpadu v osvětě mezi dětmi ve školách – osvědčený program. Ing. Nedvěda zajímá otázka 

četnosti vývozu popelnic, ale to by byla otázka pro Ing. Hladíkovou (Technické oddělení OSM). 

 

Ing. Jirásek komentoval kritické komentáře opoziční MPL na Facebooku. Např. ohledně zvýšení 

nájemného pro nebytové prostory, nyní ohledně rušení poboček Pošty. Domnívá se, že by bylo 

vhodné tato ekonomická témata řešit společně při konání FV. Předkládat by je měl zejména předseda 

FV, člen MPL. Předseda upozornil na potřebu rozlišovat politická a ekonomicko-kontrolní témata  

– výbor má povinnost kontrolovat hospodaření města. Dále doplnil, že předložil téma Školních jídelen 

a iniciativa se vítá. 

 

Předseda krátce představil dokument ze setkání s Ing. M. Pravdovou vč. poznámek. Členové FV se 

shodli, že s ohledem na časovou náročnost a rozsah projednají materiál na příštím jednání FV. JUDr. 

Talanda doporučil, aby se předseda FV obrátil na tajemníka a získal další informace. 

 

 

 

 

Příští jednání FV se uskuteční dne 19.6.2023 

 

 

 

 

Zprávu napsala: Lenka Dařílková 

Ověřili a doplnili: Martin Suchánek, Zdeněk Jirásek a Ivo Šanc 

 


